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UNITAT
89COM - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

O-89COM-2024-000038-00EXPEDIENT 8INICIATIVA NÚM. 

ÒRGAN
COMISSIÓ DE PATRIMONI, RECURSOS HUMANS, TÈCNICS I SEGURETAT
CIUTADANA

TIPUS
MOCIÓN

ASSUMPTE
PLA D'APARCAMENT DE RESIDENTS

MOCIÓ QUE PRESENTA EL REGIDOR GIUSEPPE GREZZI, EN EL SEU NOM I

EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS A LA COMISSIÓ DE PATRIMONI,

RECURSOS HUMANS I TÈCNICS I SEGURETAT CIUTADANA

MOCIÓ PLA D'APARCAMENT DE RESIDENTS

 

A punt de finalitzar el primer any de govern de la senyora Català, està augmentant la

preocupació del veïnat per l'increment del trànsit motoritzat a la ciutat i la manca de solucions

d'aparcament. Tant és així que el primer baròmetre d'opinió sobre la percepció de la ciutadania al

voltant de la qualitat dels serveis de València dibuixa un baixada generalitzada de la nota dels

indicadors referits a la mobilitat i el trànsit. En tan sols 6 mesos!

Amb aquest panorama de queixes creixents en tots els barris, el govern s'està mostrant

totalment paralitzat, prisoner de totes les contradiccions del que ha fet gala, incapaç de tindre un

model clar de gestió de la mobilitat i l'espai públic pel futur de València. De fet, fins ara s'ha

dedicat a paralitzar projectes de transformació i renaturalització que eren part nuclear del guardó

de Capital Verda Europea, com el Corredor Verd i l'Av. del Port, entre d'altres. I la gravetat de

l'anunci de no eliminar el túnel de l'Av. de Pérez Galdós, d'una temeritat absoluta, que demostra

que des de el principi el PP no tenia cap intenció de transformar eixa via. Amb totes les

consequències ambientals negatives que tindrà mantindré una autopista urbana.

Davant d'esta situació, el govern de la senyora Catalá ha optat per fer una vertadera fugida

cap endavant per capar el temporal de les quiexes creixents dels barris: per un costat ha copiat la

proposta de Compromís de realitzar aparcaments en altura, i per l'altra no atendre cap petició de

creació de noves zones d'aparcaments de residents als barris, al mateix temps que sabotejava els 4

ja existents que tant han millorat la vida de la gent.
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De fet, en la passada legislatura, milers i milers de persones dels barris de Ciutat Vella,

Russafa, El Botànic i La Roqueta es vàren beneficiar de la implantació de la zona verda i taronja

de residents. Una demanda del veïnat que així tienen més fàcil la vida quan diàriament utilitzen

els seus vehicles motoritzats privats per a desplaçar-se i que no obstant teníen molts problemes

d'aparcament en el seu barri de residència. Un procés realitzat amb el consens entre totes les

entitats del barri que va ser molt satisfactori, ja que es realitzar un vertader codisseny de totes les

característiques de l’actuació entre els tècnics municipals i la ciutadania, posant a disposició més

aparcament residencial per les sues necessitats, alhora que es garantia la demanda puntual

d'aparcament per als no residents mitjançant la creació de places 'taronges'.

A continuació es podría haver atés la demanda dels residents dels barris de la Petxina i

Arrancapins, ja que d’acord als treballs ja fets en la passada legislatura, estava ja avançada la

creació de la zona de residents, davant la petició de solucions a les necessitats d'aparcament per

l'ocupació de places per part de molts vehicles de no-residents, que els perjudica i fa més difícil

la seua vida. Però fins ara el govern no ha volgut atendre la demanda, fent oïts sords a les seues

peticions, d'impulsar estes solucions viables a curt termini que s'han demostrat molt eficaces.

En la mateixia línia s'ha mostrat l'AVV del Cabanyal-Canyameral, que recentement ha

traslladat al regidor de trànsit, i així ens ho han contat a Compromís, la petició de creació de la

zona de residents en el barri per resoldres en un temps breu els greus problemes d'aparcament que

pateixen, agreujats per l'increment de vehícles que se desplacen al barri marítim, que va in

. Una situació que es compartida amb tots els barris del front marítim als quals elcrescendo

govern de la senyora Catalá no dòna solucions que com s'ha vist funcionen i són ràpides.

 

PROPOSTA D'ACORD

1. Que el govern impulse amb rapidesa la creació de la zona de residents en els barri de la

Petxina, Arrancanpins i Cabanyal-Canyameral que ja ho han demanat.

2. Que en el termini de 3 mesos presente en esta comissió un Pla per extendre la zona de

residents a altres barris, debatut en el marc de la Mesa de la Mobilitat, on està representat tot el

veïnat i els agents de la ciutat.

 

 


